
Informace z radnice 

 Průmyslová zóna je připravena pro nové investory. Nadzemní vedení VN je přeloženo do 

kabelu na hranici pozemku. Je dokončeno prodloužení plynovodního řadu včetně 

přípojek. Na poslední chvíli se objevil třetí investor, společnost Echidna, výrobce 

hydraulických strojů. S vedením společnosti Borgstena jsme projednali možnost 

vyčlenění potřebné části pozemku pro výstavbu montážní haly a zajistili možnost 

připojení na plynovodní řad. Bude potřeba provést nové geodetické vyměření pozemků. 

Pokud vše dopadne podle plánu, výstavba dvou menších závodů – nástrojárny a 

montážní haly na hydraulické stroje by mohla začít v příštím roce. První investice 

hlavního investora, společnosti Borgstena, je v plánu na rok 2018. 

 Hledáme kupce na budovu kulturního domu. Investice do jeho rekonstrukce převyšuje 

finanční možnosti města. Případné obnovení provozu by znamenalo každoroční nemalé 

provozní náklady, které by zatěžovaly rozpočet. Nadějné se jeví jednání s JHMD, které by 

zde mohly provozovat služby pro turisty, případně zřídit kanceláře nebo turistickou 

ubytovnu. Turisté, kteří Novou Včelnicí zatím jenom projíždějí, by zde pak mohli strávit 

část své dovolené.  

 Nerad se vracím ke staré kauze „Vodovod a kanalizace Stará Včelnice“. Za pozdní splnění 

povinné publicity projektu a pozdní výběr nového provozovatele vodovodů a kanalizací 

byly městu vyměřeny odvody a penále v celkové výši 6,5 mil. korun. Část jsme již zaplatili 

začátkem roku, lhůta pro uhrazení odložené splátky zbytku penále ve výši 2,286 milionu 

korun skončí 30. listopadu. Nezbývá, než sáhnout do rezerv a penále uhradit (viz 

rozpočtová změna schválená na 10. veřejném zasedání), abychom se vyhnuli dalším 

sankcím. Na žádosti o prominutí odvodů a penále ze dne 17. října 2014 a 17. února 2015 

jsme zatím neobdrželi žádnou odpověď. 

 

 Ing. Karel Dvořák, starosta města 


